
Referat FAU-møte Toftøy skule

Måndag 27.november, 2023, kl. 20.00 – 21.30

Sted: Personalrommet på Toftøy skule

Til stede: Bjørn-Ove, Toini, Elisabeth, Anita, Stine, Ina Elisabeth, Janine og Anne.

Agenda
16.23 Godkjenning av innkalling og referat
Vedtak: Referatet fra møtet 26.september 2023 og innkalling til kveldens møte blir godkjent.

17.23 Info fra rektor/avdelingsleder
Rektor informerer litt om situasjonen på skolen.

Elevundersøking - resultat rett etter jul. Gjør det godt i matte, dårligst i norsk på nasjonale

prøver. OK på engelsk. Foreldreundersøkelse kanskje til neste år. Ordner på kontoene, FAU

har en konto i SPV med 20 kr, den blir avsluttet. Reflekskonkurranse fra nå av, det kommer

melding i Transponder i morgen. Kan minne om at de fikk vest og pannebånd i fjor.

Vedtak: FAU tar informasjonen til orientering. Elisabeth avslutter kontoen til FAU i SPV. Det

blir også sendt ut melding i Transponder om refleksaksjon

18.23  Trygg trafikk
Trygg Trafikk ønsker å gjennomføre refleksdemonstrasjon på skolen og har behov for et

mørkt rom. Elisabeth foreslår en mørk morgen i januar. Det er vanskelig å få det mørkt andre

steder.

Vedtak: Wilhelm sjekker hvilke datoer som er aktuelle i januar for Trygg Trafikk.

19.23    Årshjul
Vi ser kjapt gjennom årshjulet og ser hvilke aktiviteter som nærmer seg:

- juleavslutning 13.desember: pepperkaker og saft.

- julegrøt på skolen 19.desember til kl.10.00. Skal gjøre opptelling av hvor mye

laktosefri grøt som trengs, eventuelt uten melkeprotein (Anne bestiller når vi har fått

tilbakemelding fra Elisabeth).

- Bilder til jule-nyhetsbrev?

Vedtak:
- Wilhelm og Anne fikser saft, Janine kjøper inn pepperkaker. I tillegg ber

klassekontaktene foreldre om ta med 2 kanner med kaffe per klasse via

klassegruppene



- Wilhelm og Anne bestiller grøt til grøtfest 19.desember kl.10.00.

- Anne prøver å få tak i bilder fra Halloween-elevkvelden.

20.23 Ymse
- Foreldre ønsker at det blir sendt ut påminnelse om bruk av busslommen osv. ved

levering og henting - det kan vi gjøre. Noen er uenig med ledelsen i forhold til

hvordan de slipper elevene inn om morgenen og mener at det bidrar til at folk stopper

i busslommen.

- Angående elevkveld på Halloween: Litt problematisk for de eldste å ha det på

Halloween. Mange som lot være å gå. Men en fordel med det er at alle hadde noe å

gjøre på Halloween hvis de ikke hadde noen å gå Knask-eller-Knep med.

- Leksebelastningen oppleves som ulik i de ulike klassene. Det menes at det bør være

lik belastning på tvers av trinn. Det er enighet om og et ønsker fra FAU om at det bør

bli gitt ukelekser. Det er utfordrende hvis lekseplanen skal være et levende dokument

gjennom uken.

- Sjekke med FAU om skidag - Janine gjør det.

Vedtak:
- Det blir sendt ut påminnelse i klassegruppene om stopp i busslomme. Det kan

videreformidles til skolen at det er et argument å åpne hovedinngangen for flere

elever i forhold til utfordringen med busslommestopp, det vil kanskje bli bedre om

flere får benytte hovedinngangen?

- Vi tar med oss erfaringen fra årets Halloween-elevkveld til neste års arrangement.

- Det meldes videre til skolen at det er enighet om og et ønske fra FAU om at det bør

bli gitt ukelekser og at lekseplanen skal være et levende dokument.

- Janine sjekker opp med FAU på Rong.

Neste møte: tirsdag 23.januar kl.19.30.


